
 

Protokoll 
Församlingsstyrelsen 220503 
Kl. 19.30, Nävestakyrkan  
 
Närvarande 
Roland Davidsson (RD), Stig Olsson (SO), Lisbeth Larsson (LL), Elin Tärnqvist (ET), Jonas Bertilsson (JB), 
Rodney Dahlberg (RD), Emma Olofsson (EO), Erik Neander (EN) och Jonas Lundkvist (JL). Med på 
mötet var också Emanuel Bratt, pastorskandidat.  
 
1. Inledning 
Mötet inleddes med att (EO) delade några tankar om sin väg med Gud från barnatro, 
kristendomsskola och dop, till bibelskola och egen relation. Vid nästa möte delar EN något i 
inledningen.  
 
2. Sekreterare 
JL valdes till sekreterare. 
 
3. Fastställande av dagordning 
Dagordningen fastställdes. 
 
4. Föregående protokoll 
Föregående protokoll lades till handlingarna.  
 
5. Personal 
Jonas: JL hade inget att rapportera.  
 
Pastorspraktikant: Emanuel Bratt berättade om sig själv, sin pastorsutbildning och lärjungaskolan 
Apg29 som han är med och leder.  
 
6. Diakoni 
Utvärdering valborg: Känslan i styrelsen är att det blev lyckat att ha brasan på ängen vid kyrkan. 
Även från Svenska Kyrkan är signalerna positiva. Ett önskemål framkom om att tidigarelägga firandet 
en timme till nästa år. RD följer upp kontakten med Svenska kyrkan i utvärdering och planering inför 
nästa år.  
 
Lyssnarna: Gruppen har inte haft något möte sedan sist.  
 
Programrådet:  
Gudstjänsten 22/5. Musiker saknas eftersom många är på sång och danssmajl, men vi beslutade att 
ändå fira gudstjänsten och hitta en form som blir möjlig. SO berättade att familjen från Ukraina som 
bor i Skruke erbjudit sig att spela fiol och dragspel någon gång. SO fick i uppdrag att höra om den 
familjen vill vara med i gudstjänsten den 22/5.  
 



Gemenskapshelg 5 juni 
RD har sökt efter någon plats där vi skulle kunna vara en dag. Alla lägergårdar verkar bokade. 
Styrelsen pratade om möjligheten att ses för att vandra ihop eller hitta någon annan plats utomhus 
att ha gemenskap på. Programgruppen tar ett beslut om var vi ska vara och RD kommunicerar det i 
ett veckomail.  
Inför hösten bokade vi in helgen 17-18 september som gemenskapshelg. RD söker lägergårdar till 
hösthelgen.  
 
7. Administration & fastighet 
Kassan: SO meddelade att vi har haft inkomster på 180 169kr och utgifter på 160 459kr, vilket ger ett 
resultat på +19 710 kr.  
 
Bredband: Vi har fått frågan igen om att ansluta till fiber. Efter samtal beslutade vi fortsätta att 
avvakta med anslutning.  
 
8. Övriga frågor:  
RD informerade om Kyrkokonferensen i Vårgårda i augusti. Ingen i styrelsen såg direkt möjlighet att 
åka på konferensen.  
RD har hittat fler cafébord. Det visade sig dock svårt att lösa att få hit dem.  
  
9. Nästa sammanträde 
Styrelsen möts igen den 7/6 kl 19.00  
 
10. Avslutning 
Mötet avslutades med bön. 
 
 
_______________________________  _______________________________ 
Ordf: Roland Davidsson    Sekr: Jonas Lundkvist 
 


